
Vergadering Statencommissie Omgevingsbeleid op woensdag 7 september 2022 

Agendapunt 5. Ingekomen stukken 

 

In het presidium is afgesproken deze vragen schriftelijk in te dienen en de dinsdag voor 9.00 uur voorafgaand 

aan de vergadering in te leveren. De betreffende gedeputeerde kan de vraag vervolgens mondeling 

beantwoorden in de commissie of aangeven dat dit schriftelijk gaat gebeuren.  

 

A.1. Stand van zaken onderzoek verdubbeling N34 en knooppunt Gieten (GS-brief van 14 juni 2022)  

 

Fractie D66, dhr. H.J. Pragt 

De planning was eind 2022 een voorkeursvariant voor te leggen aan PS, uit uw brief blijkt dat dit met een jaar is 

vertraagd en nu eind 2023 zal plaats vinden. 

- De vertraging heeft dat alleen betrekking op de varianten voor gedeeltelijke verdubbeling van de N34 en 

niet op de aanpak van de rotonde Gieten? 

Eerder is gesproken over het loskoppelen van de verdubbeling N34 en rotonde Gieten. Aanpak rotonde Gieten 

zou daarmee prioriteit krijgen. 

- Is dat nog steeds de planning? 

 

Fractie Partij voor de Dieren, mw. R.R.M. Zuiker 

Agenderen voor bespreking, eventueel samen met andere fracties. Hierbij ook de brieven B.30. B.31 en B.35 

betrekken. 

 

Reactie gedeputeerde Vedelaar 

 

 

A.2. Jaarverslag 2021 provinciale VTH-taken (GS-brief van 14 juni 2022) 

 

Fractie PVV, dhr . A. Vorenkamp 

Op pag. 3 (pag. 6 digitaal) staan onder de paragraaf ´Personeelsbezetting in relatie tot de kwaliteitscriteria´ de 

minimale bezetting en de werkelijke bezetting tbv. Vergunningverlening Toezicht en Handhaving. Wij dachten 

overigens dat deze belegd was bij de Regionale Uitvoeringsdienst (RUD). Ook als we rekenen met het aandeel 

concrete VTH-uitvoering in het onderstaande kaasdiagram concluderen wij dat er sprake lijkt te zijn van 

overbezetting.  

- Klopt dit en zo ja waarom is dit het geval? 

 

Reactie gedeputeerde Kuipers 

 

 

A.3. Drentse bijdrage Nationale Woon- en Bouwagenda Kabinet-Rutte IV (GS-brief van 16 juni 2022)  

 

Fractie PVV, dhr . A. Vorenkamp 

Totaal is er een woning-bouw-vraag vanuit de Drentse gemeenten van 18771 woningen.  

- Komen hier nog de aantallen woningen bij nodig voor de statushouders? 

 

Reactie gedeputeerde Kuipers 

 

A.10 Eindrapport Uitvoeringsagenda Oppervlaktewaterwinning Drentsche Aa (GS-brief van 5 juli 2022) 



 

Fractie PvdA, de heer R.A.A. Bosch 

Het eindrapport van het UPDA stemt de PvdA-fractie niet gerust. Het aantal overschrijdingen van de 

concentraties gewasbeschermingsmiddelen in het drinkwaterwingebied Drentsche Aa is in 2021 zelfs sterk 

gestegen. 

Conclusie 7 (p. 31) geeft aan dat het belangrijk is om meer aandacht te schenken aan ruimtelijke inrichting van 

het gebied.  

- Op welke wijze wil het College deze aanbeveling meenemen in de aangekondigde visie op de toekomst? 

 

Fractie D66, mw. A.M. Kleine Deters 

D66 vindt de uitkomsten erg verontrustend, het drinkwater wordt ernstig bedreigd. Goed dat er een externe 

commissie van deskundigen komt echter op korte termijn heeft GS ook mogelijkheden om bij te sturen 

(meermaals ingebracht door inspreker de heer Bernard Hanskamp).  

- Welke acties gaat GS op korte termijn uitvoeren? 

 

Reactie gedeputeerde Kuipers 

 

 

A.11. Brief minister De Jonge over bodemdaling en funderingsherstel (motie 2021-16)  

(GS-brief van 5 juli 2022) 

 

Fractie D66, mw. A.M. Kleine Deters 

In de brief wordt gemeld dat er nadere informatie voor de zomer 2022 wordt verstrekt, is deze informatie 

inmiddels beschikbaar? 

 

Reactie gedeputeerde Kuipers 

 

 

A.14. Gevolgen van de oorlog in Oekraïne in relatie tot energie (GS-brief van 5 juli 2022) 

 

Fractie PVV, dhr . A. Vorenkamp 

Er leven bij GS zorgen over de betaalbaarheid en beschikbaarheid van energie. Daarom kondigt GS in deze brief 

mogelijke ad-hoc maatregelen aan waarover PS dan alleen achteraf over geïnformeerd zal gaan worden. Aan 

wat voor maatregelen wordt dan gedacht?  

- Graag wat concretere voorstellen nu weten we niets. 

 

Reactie gedeputeerde Stelpstra 

 

 

A.19. Informatiebehoefte PS ten aanzien van beleid duurzame landbouw (brief van 12 juli 2022) 

 

Fractie Partij voor de Dieren, mw. R.R.M. Zuiker 

Agenderen voor bespreking. 

 

A.24. Reactie Drents bod nationale woonopgave (GS-brief van 15 juli 2022  

 

Fractie PvdA, dhr. R.A.A. Bosch 



Het versnellen van de woningbouwopgave in Drenthe is cruciaal om het aantal betaalbare woningen fors te 

vermeerderen, en daarmee de kansen om hier een toekomst op te kunnen bouwen te vergroten. Het college 

geeft in haar brief aan dat ‘het mogelijk [is] dat het Rijk niet aan de randvoorwaarden kan voldoen’. 

Kan de gedeputeerde aangeven om welke randvoorwaarden het hier specifiek gaat, wat de mogelijke gevolgen 

hiervan zijn voor de voortgang van de woningbouwplannen in Drenthe en hoe het college dit wil meenemen in 

haar gesprekken met het ministerie om de visies en plannen van Rijk, provincie en gemeenten op elkaar aan te 

laten sluiten? 

 

Reactie gedeputeerde Kuipers 

 

 

B4.  Afschrift brief van de groep bewoners van Eesergroen van 21 juni 2022 over Bollen-  

en lelieteelt 

B.10. Brief van de Commissie van Onderzoek van 11 juli 2022 over Onderzoek juridische context 

Bollenteelt/gewasbeschermingsmiddelen 

 

Fracties PvdA, GL, D66, SP en Partij voor de Dieren 

Wij willen de brief B.10. Onderzoek juridische context bollenteelt/gewasbeschermingsmiddelen 

agenderen voor een volgende vergadering.  

 

Fractie PvdA, dhr. R.A.A. Bosch 

De PvdA wil de uitkomsten van het rapport van Bout Advocaten naar de mogelijkheden om het provinciale 

ruimtelijk ordeningsinstrumentarium in te zetten om tot spuit- of teeltvrije zones te komen, samen met andere 

partijen agenderen voor de eerstvolgende OGB-vergadering. We komen hiervoor met een schriftelijke 

onderbouwing. 

 

Fractie D66, mw. A.M. Kleine Deters 

D66 vindt het verontrustend dat uit steeds meer gemeenten brieven van bezorgde inwoners komen over de 

bollen- en lelieteelt. 

- Is GS dat met ons eens?  

 

Reactie gedeputeerde Bink 

 

 
B.12. Brief van Raad voor Dierenaangelegenheden van 14 juli 2022 over Publicatie RDA zienswijze 

“Dilemma’s in de wildopvang”  

 

Fractie Partij voor de Dieren, mw. R.R.M. Zuiker 

Agenderen voor bespreking 

 

 

  



B.25. Afschrift brief van Huurders Camping de Reeënwissel van 11 augustus 2022 aan Gedeputeerde 

Staten Drenthe over Recreatieterreinen Midden-Drenthe 

 

Fractie PvdA, dhr. J. Schomaker 

De PvdA-fractie maakt zich zorgen over ontwikkelingen op camping de Reeenwissel. We hebben hierover de 

volgende vraag:  

- hoe gaat GS reageren op de in de brief gestelde vragen en wilt u PS daarover nauwgezet informeren ? 

 

Reactie gedeputeerde Brink 

 

 

B.28. Afschrift brief van de heer en mevrouw Wegdam van 23 augustus 2022 aan OV Bureau over Behoud 

buslijn Een en Zuidvelde en Behoud rechtstreekse busverbinding Norg-Friesland 

 

Fractie PvdA, dhr. R.A.A. Bosch 

In het ingekomen stuk richt een gebruiker van het OV zich tot het OV-bureau met het verzoek een geplande 

samenvoeging van buslijnen te schrappen. 

Gesteld wordt dat reizigers uit Norg een rechtstreekse busverbinding met Friesland dreigen te verliezen. 

Hierdoor worden studenten aan het MBO in Drachten en het HBO in Leeuwarden die in Norg wonen 

gedupeerd. 

1. Is GS bereid te onderzoeken hoeveel studenten uit Norg studeren in Drachten of Leeuwarden en vast te 

stellen hoeveel er gedupeerd zijn door de samenvoeging van de lijnen ? 

2. Is GS bereid dit aantal door te geven aan het OV bureau met een eventueel verzoek de samenvoeging van 

de lijnen opnieuw te overwegen ? 

 

Reactie gedeputeerde Vedelaar 

 

 

B.29. Brief van mevrouw J. Koppelaar van 24 augustus 2022 over Wolf in Drenthe  

 

Fractie PVV, dhr . A. Vorenkamp 

Zij uit hierin o.a. haar zorgen, verdriet, woede, frustratie en machteloosheid over de veranderingen die door de 

wolf in Drenthe veroorzaakt worden.  

- Heeft de gedeputeerde deze brief gelezen en wat vindt hij daarvan?  

 

Reactie gedeputeerde Jumelet 

 

 

B.30. Brief van de heer J. Kessen en mevrouw N. Kessen-van Teijlingen van 27 augustus  

2022 over Reactie in het kader van de Bekendmaking Kennisgeving Participatie gedeeltelijke 

verdubbeling N34 en aanpak verkeersplein Gieten in o.a. Provinciaal Blad van 7-7-2022 

B.31. Brief van de leden van de Groep Borger-Odoorn van 1 september 2022 over Reactie  

op de “Bekendmaking Kennisgeving Voornemen en Participatie gedeeltelijke verdubbeling N34 en 

aanpak verkeersplein Gieten” 

B.35. Afschrift brief van Groep N34 Gasselte en omstreken van 9 augustus 2022 aan het college van 

Gedeputeerde Staten van Drenthe over Reactie gedeeltelijke verdubbeling N34 

 



Fractie PvdA, mw. F. Mensen-Maat 

De fractie van de PvdA wil graag de volgende brieven agenderen voor de volgende OGB vergadering; B.30 en 

B.31 en daarbij ook betrekken de brief B.35 van de groep N34 Gasselte e.o. die naar GS is verstuurd en via de 

fractievoorzitters ook aan alle fracties.  

 

 

B.34. Brief van Boermarke Wapserveen van 2 september 2022 over Wolf in gemeente  

Wapserveen 

 

Fractie PVV, dhr . A. Vorenkamp 

Hierin worden grote en serieus te nemen zorgen geuit vanuit de gemeente Westerveld. Wij zijn het met de 

Boermarke eens dat met deze signalen iets moet worden gedaan!  

- Gaat de gedeputeerde deze brief van een antwoord voorzien? Zo nee waarom niet? 

 

Fractie PvdA, dhr. R.A.A. Bosch 

De vraag rijst op welke wijze de wolf in Drenthe kan ‘verblijven’ en kan leven, zonder het leven van schapen (en 

schapenhouders) zuur te maken. 

Uit het Dagblad van het Noorden vernam mijn fractie dat er recentelijk een interprovinciaal wolvenplan is 

opgesteld.  

- Kan de gedeputeerde dat plan met ons delen, wij kennen het namelijk nog niet, en is het wellicht een optie 

om via een conferentie of kennisbijeenkomst feiten en fabels over de wolf te scheiden? 

 

Fractie VVD, dhr. J.J. Moes 

Meer dan 30 aanvallen op hoefdieren in Drenthe en omstreken in de maand augustus wat nog niet bevestigd is 

maar waarschijnlijk het werk van de wolf is. 

Er is veel onrust onder de bevolking en dierhouders met name in ZW Drenthe. 

- Heeft het college of gaat het college stappen ondernemen om  iets te doen aan deze ongerustheid van de 

bevolking en dierhouders? 

 

Reactie gedeputeerde Jumelet 

 

 

C.1. Voortgang en voortzetting Programma Lokale Energietransitie Drenthe (brief van 12 juli 2022) 

 

Fractie PVV, dhr . A. Vorenkamp 

PVV is voorshands tegen, toelichting met vragen tijdens de commissie door ondergetekende. 

 

Reactie gedeputeerde Stelpstra 


